

Biblical Reflection 5:  
(In Burmese)

မြန်မာပြည်ရှိချစ်ခင်ရပါသော  
လုပ်ဖော်ဆောင်ဖက်၊မိတ်ဆွေနှင့်  
ကျောင်းသားကျောင်းသူများ  
ကျွန်တော်တို့ အစွမ်းခွန်အားမဲ့နေပြီလား?

တစ်ခါတစ်ရံကူကယ်ရာမဲ့၊  
ခွန်အားမဲ့နေသလိုခံစားရသည်။  
ကျွန်ုပ်ချစ်ခင်ရသောသူများကို မကာကွယ်နိုင်သလို၊



ပစ်ခတ်မှု၊ရိုက်နှက်မှု၊ဖမ်းဆီးမှုတို့ကိုလည်းမတားဆီးနိုင်ပေ။ကျွန်ုပ်သင်နေသည့် အတန်းများကိုရွှေ့ဆိုင်းထား  
ရသည်။ စာလည်းမသင်နိုင်ပေ။ သို့သော်ကျွန်ုပ်ဆုတောင်းပေးသည်။ အထူးသတိရဆုတောင်းပေးသည်။  
ထိုထက်လည်းပို၍လုပ်ပေးချင်သည်။

သေလုမတတ်ရိုက်နှက်ပြီးစွန့်ပစ်ခံထားရချိန်၌ ရှင်ပေါလုလည်းခွန်အားမဲ့နေမည်ဟု ကျွန်ုပ်တွေးကြည့်သည်။  
သူ့ခွန်အားမဲ့သည်ကိုကျွန်ုပ်သိသည်...အဘယ့်ကြောင့်ထိုသို့မဖြစ်ရသနည်း။

အရှက်ခွဲ၊ရိုက်နှက်ခံပြီးထောင်ထဲသို့ မတရားအကျဉ်းချခံရသည်ကို ရှင်ပေါလုမည်သို့ရင်ဆိုင်သွားခဲ့သနည်း။  
ထောင်ထဲ၌အခြားထောင်သားများနှင့် အတူ မည်သို့သောစိတ်နှင့်ဝမ်းမြောက်စွာသီချင်းဆိုနိုင်သနည်း။

အရှင်းဆုံးအဖြေမှာ- သခင်ယေရှုထံယုံကြည်အပ်နှံပြီး  
သန့်ရှင်းသောဝိညာဉ်ဆီမှခွန်အားယူသောကြောင့်ဖြစ်သည်။

ခရစ်တော်ခံစားရသည်ကိုဝေမျှခံစားခြင်း၌ဂုဏ်ရှိသည်ဟု ရှင်ပေါလုယူဆထားသည်။

ယခုကြုံတွေ့နေရသော ခက်ခဲမှုများသည် နောင်တွင်ကြုံရမည့် ကောင်းချီးများနှင့်မနှိုင်းယှဉ်နိုင်ကြောင်းကို  
ရှင်ပေါလုသိထားသည်။ ထို့ကြောင့် ရှင်ပေါလုသည် သန့်ရှင်းသောဝိညာဉ်တော်ထံမှ ခွန်အားယူကာ  
ဝမ်းနည်းမှုများ၊ ဖိနှိပ်မှုများ ကြောင့် စိတ်ပျက်ဝမ်းမနည်းစေရန်အားယူခဲ့သည်။ ဘုရားအလိုတော်နှင့်  
အမှုတော်မြတ်လုပ်ငန်းတွင် တာဝန်ကျေပွန် နိုင်ရန် သန့်ရှင်းသောဝိညာဉ်တော်ထံမှ ခွန်အားရယူခဲ့သည်။

သခင်ယေရှုသည်လည်း မတရားမှု၊ သူတော်ကောင်းယောင်ဆောင်မှုတို့ကို  
လူထုအတွက်ဆန့်ကျင်ခဲ့သောကြောင့် နှိပ်စက်ခြင်းခံခဲ့ရသည်။ ယေရှု၏ရဲရင့်စွာဝေဖန်မှုကြောင့်  
ထိုသူတို့အရှက်ရ၊ ဒေါသဖြစ်ခဲ့သည်။ ယေရှု၏ ကျော်ကြားမှုကိုမနာလိုဖြစ်ခဲ့ပြီး

သူ့ကိုမထိန်းချုပ်နိုင်ခဲ့သောကြောင့် ဒေါသထွက်ခဲ့ကြသည်။ သူတို့၏အာဏာ အုပ်စိုးမှု တည်မြဲစေရန်  
ယေရှုကိုဖယ်ထုတ်လိုကြသည်။ သို့သော်ရေရှည်တွင် ထိုသို့ဖြစ်မလာခဲ့ပေ။နောက်ဆုံးတွင်

ယေရှုကိုရက်စက်စွာ သတ်ခဲ့ကြသည်။ သို့သော်ဘုရားသခင်က ယေရှုကိုရှင်ပြန်ထမြောက်စေပြီး ထိုမှတစ်ဆင့် သူ့ကိုယုံကြည်သူတိုင်းအတွက် ကယ်တင်ခြင်းကိုဘုရားသခင်ဖြစ်ပေါ်စေခဲ့သည်။ ယေရှု၏ရှင်ပြန်ထမြောက်ခြင်းကိုယုံကြည်သူထဲတွင် ရှင်ပေါလု ပါဝင်သည်။ ထို့ကြောင့် သူ့ကိုယ်တိုင်မတရား ခံရချိန်၌ ဧဝံဂေလိတရားတော်၌သစ္စာရှိစွာယုံကြည်လျက်၊ ယေရှုထံမှဒုက္ခဆင်းရဲမှုများကို မျှဝေသည်ဟု ယုံမှတ်လျက်၊ တစ်နေ့တွင် ခရစ်တော်နှင့်အတူ ဘုရားဘုန်းတော်ကိုဝေမျှခံစားနိုင်မည်ဟု ယုံကြည်ခဲ့သည် (ဧရာမ ၈:၁၇-၁၈)။

ရှင်ပေါလုက မိမိကိုယ်ကို အားနည်းသူဟုမရှုမြင်ဘဲ ဘုရားအစီအစဉ်ထဲတွင်ပါဝင်နေသူ၊ ထိုသူသည်လည်း ဘုရားကိုယုံကြည်ပြီး ခက်ခဲချိန်၌ပင်ဘုရားအပေါ်သစ္စာရှိသူဟု မိမိကိုယ်ကိုရှုမြင်ထားသည်။ ထို့ကြောင့် "ငါ့ကိုခွန်အားနှင့်ပြည့်စုံစေခရစ်တော်အားဖြင့် ခပ်သိမ်းသောအမှုကိုငါတတ်စွမ်းနိုင်သည်" ဟုရှင်ပေါလု ရေးသားခဲ့ခြင်းဖြစ်သည်။ (ဖိလိပ္ပိ ၄:၁၃)

သူလုပ်ချင်တာသူလုပ်မည်ဟုဆိုလိုခြင်းမဟုတ်။ သန့်ရှင်းသောဝိညာဉ်တော်ရှိနေခြင်းကြောင့် အခြေအနေတိုင်း၌ ငြိမ်သက်ခြင်း(ကျေနပ်ရောင့်ရဲခြင်း)ရှိနေခြင်းဖြစ်သည်။ မည်သို့ပင်ကြုံတွေ့နေရပါစေ.. ဘုရားသခင် လုပ်ဆောင် ခိုင်းသည့်အရာကို သူပြီးပြည့်စုံအောင်လုပ်ဆောင်နိုင်မည်ဖြစ်သည်။

ဘုရားသခင်၏ အလင်းနှင့် မေတ္တာတော်ကို မှောင်မိုက်နေသော ကမ္ဘာကြီး၌ထွန်းလင်းပေးရန်- ချစ်ခြင်း၊ဝမ်းမြောက်ခြင်း၊ငြိမ်သက်ခြင်း၊စိတ်ရှည်ခြင်း၊ကျေးဇူးပြုခြင်း၊ကောင်းမြတ်ခြင်း၊သစ္စာစောင့်ခြင်း၊ နူးညံ့သိမ်မွေ့ခြင်း၊ ကာမဂုဏ်ချုပ်တည်းခြင်း ဟူသောဝိညာဉ်အသီးကိုဖော်ပြနိုင်ခဲ့သည် (ဂလာတီ ၅:၂၂-၂၃) ညီအစ်ကိုမောင်နှံမတို့.. ကျွန်ုပ်တို့ထိန်းချုပ်နိုင်သည်ထက်ကျော်လွန်နေသည့်အရာများ၊ လုပ်ဆောင်ချင် သော်လည်း၊ ပြောင်းလဲချင်သော်လည်း မပြောင်းလဲနိုင်သောအရာများစွာရှိနေသည်။ သို့သော် ခရစ်ယာန်များ အနေဖြင့် ထိုအချင်းအရာများကြောင့် ခွန်အားမဲ့သလိုမဖြစ်သင့်ပါ။ ကျွန်ုပ်တို့တွင် သခင်ယေရှု နှင့် သန့်ရှင်းသောဝိညာဉ်တော်ရှိနေသည်။ ဘုရားအလိုရှိသောအရာကို ဘုရားသခင်၏ခွန်အားဖြင့် ကျွန်ုပ်တို့ လုပ်ဆောင်နိုင်မည်ဖြစ်သည်။

မျှော်လင့်ခြင်းကို လက်မလွှတ်လိုက်ပါနှင့်။ ကျွန်ုပ်တို့ ခွန်အားအစွမ်းအစမမဲ့ပါ။ ခရစ်တော်၏ချစ်ခြင်းမေတ္တာဖြင့်...

Dr. Tim  
ဦးထင်ကျော်  
ဘာသာပြန်သူ- စောနယူတန်